

# Program Global untuk Pemeliharaan Warisan Budaya Moden

*Modern Endangered Archives Program (MEAP) merupakan program pemberian geran oleh Perpustakaan UCLA. Kami membiayai projek yang mendokumentasikan, mendigitalkan dan menjadikan bahan arkib terancam dapat diakses dari Abad ke-20 dan ke-21. Ini termasuk cetakan, fotografi, filem, audio, bahan sementara dan objek digital.*

## JEMPUTAN UNTUK PERMOHONAN (2023-24)

MEAP menjemput permohonan untuk projek kohort keenam yang direka untuk memelihara, mendokumenkan dan mendigitalkan koleksi yang berisiko daripada keadaan persekitaran, ketidaktentuan politik, media yang sememangnya tidak mampan, penyimpanan yang tidak sesuai, atau perubahan komunal dan sosial.

- **Permohonan dibuka pada 12 September 2023**
- **Permohonan Awal perlu dilakukan tanggal 13 November 2023**
- **Permohonan Terperinci (untuk pemohon jemputan) perlu dilakukan tanggal 9 Februari 2024**

Semua permohonan mesti diserahkan melalui sistem permohonan MEAP dalam talian yang boleh didapati di [meap.smapply.io](https://meap.smapply.io). Semua permohonan mesti diserahkan dalam bahasa Inggeris.

## PELUANG MENDAPAT GERAN BAHARU

**MEAP menjemput permohonan untuk mendapat geran baharu pada 2023. GERAN SERANTAU menyediakan pembiayaan tambahan (sehingga \$100,000) untuk mereka koleksi digital berbilang institusi.**

Geran Serantau memberi peluang kepada penerima MEAP dahulu untuk mengaktifkan rangkaian yang telah mereka bina melalui kerja arkib, latihan dan pembinaan masyarakat selama bertahun-tahun. Projek-projek geran harus menghasilkan pendigitalan koleksi arkib daripada pelbagai institusi dan menggunakan amalan metadata yang konsisten pada bahan yang berbeza ini. Projek harus mewujudkan peluang baharu untuk penyelidikan dengan menyambungkan bersama koleksi yang berbeza.

Projek boleh memohon dana untuk menambah perkakasan yang tersedia dan membolehkan lebih ramai rakan kongsi projek mengambil bahagian dalam proses pendigitalan dan dokumentasi. Penerima geran akan bertanggungjawab untuk menguruskan dana merentas

projek dan untuk memastikan semua fail digital dan metadata diserahkan mengikut keperluan MEAP.

**Catatan:** Hanya pemegang geran MEAP dahulu layak memohon Geran Serantau. Bakal pemohon Geran Serantau dikehendaki menghubungi pasukan MEAP sebelum membuat permohonan. Semua projek yang dicadangkan hendaklah dibincangkan dengan pasukan sebelum mengemukakan permohonan.

## **GERAN YANG TERSEDIA**

MEAP menawarkan tiga geran. **Pemberian telah meningkatkan pembiayaan yang tersedia untuk 2023-24.**

**GERAN PERANCANGAN** kini menawarkan sehingga \$20,000 untuk sehingga setahun kerja.

Geran Perancangan hendaklah digunakan untuk menilai, meninjau atau mengkatalog koleksi untuk pendigitalan dan/atau penyusunan. Projek yang berjaya membuat laporan tinjauan atau inventori tahap item yang mendokumenkan koleksi dan menyediakannya untuk pendigitalan.

**GERAN PROJEK** kini menawarkan sehingga \$70,000 untuk jumlah kerja sehingga dua tahun.

Geran Projek harus digunakan untuk mendigitalkan kandungan arkib atau memilih aset yang sudah pun digital. Projek yang dibiayai geran harus bersedia untuk memulakan pendigitalan sebaik sahaja pembiayaan tersedia dan menangani kitaran hayat penuh pendigitalan, termasuk pengimejan, perihal kandungan (penciptaan metadata) dan penghantaran aset digital.

**GERAN SERANTAU** menawarkan sehingga \$100,000 untuk jumlah kerja sehingga dua tahun.

Geran Serantau hendaklah digunakan untuk mencipta koleksi digital yang merangkumi bahan warisan budaya daripada tiga atau lebih institusi, keluarga atau repositori arkib tetapi berkaitan dengan satu tema, masyarakat atau peristiwa bersejarah. Projek harus menumpukan pada pendigitalan dan penciptaan metadata yang membolehkan kebolehcarian untuk bahan yang tidak disimpan secara fizikal di satu lokasi. Projek juga harus merangkumi latihan dan penglibatan masyarakat yang memastikan perwakilan dari masyarakat dan pihak berkepentingan dimasukkan dalam proses pendigitalan dan penerangan.

## **KEPERLUAN AKSES TERBUKA**

Semua bahan yang dicipta dengan pembiayaan MEAP akan diterbitkan pada platform akses terbuka yang dihoskan oleh Perpustakaan UCLA. Ini termasuk objek arkib digital, tinjauan dan inventori.

Pasukan projek bertanggungjawab untuk mendapatkan kebenaran yang diperlukan untuk penerbitan akses terbuka. Pemohon Geran Projek dan Serantau mesti memberikan bukti kebenaran untuk diterbitkan pada fasa Permohonan Terperinci. Projek Geran Perancangan mungkin dibangunkan tepat pada masanya untuk meneroka soalan berkaitan hak.

## **KELAYAKAN PROJEK**

MEAP akan menyokong projek untuk menyusun, mengumpul, menukar dan memerihalkan bahan arkib atau aset digital sedia ada. Bahan mesti sesuai dengan skop berikut.

- **USIA BAHAN** - Dari awal abad ke-20 hingga ke hari ini, sebaik-baiknya dengan sebilangan besar bahan sejak dari 1950-an atau lebih baharu.
- **ISI** - Bahan hendaklah mendokumenkan aspek sejarah, masyarakat, budaya dan politik. Sebaik-baiknya yang memberikan penekanan pada keadilan sosial, hak asasi manusia dan masyarakat yang kurang didokumenkan.
- **FOKUS GEOGRAFI** - Bahan dari kawasan di luar Amerika Utara dan Eropah diutamakan. Kami menggalakkan permohonan dari Afrika, Caribbean, Amerika Latin, Timur Tengah, Asia Tengah, Asia Selatan dan Asia Tenggara, dan Oceania.
- **FORMAT** - Bahan boleh dalam pelbagai format termasuk cetakan, audio, video, foto, bahan sementara dan fail digital (termasuk tetapi tidak terhad pada blog, video telefon bimbit, laman web, imej 3D, pita magnet dan kandungan media sosial).

---

Jemputan untuk Permohonan 2023-24 tersedia dalam bahasa Arab, Inggeris, Farsi, Perancis, Hindi, Indonesia, Melayu, Portugis, Sepanyol, Swahili.

**Butiran dan sumber tambahan untuk pemohon boleh didapati di [meap.library.ucla.edu](https://meap.library.ucla.edu).**